

Title (en)

Seat for a water closet.

Title (de)

Toilettenbrille eines Wasserklosets.

Title (fr)

Siège pour water closet.

Publication

EP 0153684 A2 19850904 (DE)

Application

EP 85101736 A 19850216

Priority

DE 8406022 U 19840228

Abstract (en)

The invention relates to a seat (20) for a water closet (26), the underside (22) of which seat can be rested on the upper edge (24) of the water closet 26 and its upper surface 28 being designed as a sitting surface, which seat possesses an aperture (30) situated above the bowl (32) of the water closet (26) and detachably connected to the water closet (26), and being made from plastic. The seat (20) is produced as a disposable article from a dimensionally rigid foamed plastic. It possesses no means for permanent attachment to the water closet (26).

Abstract (de)

Die Erfindung bezieht sich auf eine Toilettenbrille (20) eines Wasserklosets (26), die mit ihrer Unterseite (22) auf der Oberkante (24) des Wasserklosets (26) auflegbar ist, deren Oberfläche (28) als Sitzfläche ausgebildet ist, die eine oberhalb des Beckens (32) des Wasserklosets (26) befindliche Öffnung (30) hat, die mit dem Wasserklosett (26) lösbar verbunden ist und aus Kunststoff gefertigt ist. Die Toilettenbrille (20) ist als Einwegartikel aus einem formsteifen Schaumkunststoff gefertigt. Sie weist keine Mittel für eine dauerhafte Befestigung an dem Wasserklosett (26) auf.

IPC 1-7

A47K 13/02

IPC 8 full level

A47K 13/02 (2006.01)

CPC (source: EP)

A47K 13/02 (2013.01)

Cited by

US4649575A; FR2725608A1; CN107361690A; AT511741A1; AT511741B1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB LI NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0153684 A2 19850904; EP 0153684 A3 19860528; DE 8406022 U1 19840607

DOCDB simple family (application)

EP 85101736 A 19850216; DE 8406022 U 19840228